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Protokół Nr 201/2023 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 10 listopada 2023r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek, 

Członek Zarządu: Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Sekretarz Powiatu – Iwona 

Urbanowicz, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Przewodniczący Rady Powiatu w Nidzicy  

– Andrzej Bróździński. 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek: 

I Wydział Finansowy 

1. Projekt planu budżetu Powiatu Nidzickiego na 2024 rok 

II Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

procesowego dla radcy prawnego Pawła Markiewicza 

2. Sprawy związane z funkcjonowaniem Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

 
Ad. I. 1 
 
Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz przedstawiła II wersję projektu planu budżetu na 2024 

rok. Przedstawiła, że dochody po zmianach wynoszą 120.684.275,12 zł, natomiast wydatki 

128.488.283,12 zł. Deficyt wynosi -7.804.008,00 zł. Mamy też wykup obligacji, kredyty na kwotę 

1.795.992,00 zł. Żeby zamknąć budżet trzeba uzupełnić kwotę 9.600.000,00 zł, którą należy 

pokryć z obligacji.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Nidzicy P. Andrzej Bróździński powiedział, że z tego co 

widzi to kwota 16.640.000,00 zł mamy do spłaty z tytułu zaciągniętych kredytów i jeszcze chcemy 

wziąć obligacje na kwotę 9.000.000,00 zł, czyli łącznie zadłużenie mielibyśmy na kwotę 

25.000.000,00 zł.  

Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz odpowiedziała, że stan zadłużenia na koniec 2024 r. to 

24.444.053,00 zł. 

Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że na załączniku inwestycyjnym w przyszłym roku 

planujemy inwestycje na prawie 54.000.000,00 zł.  

Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz dodała, że aby zamknąć inwestycję to potrzeba kwoty 

8.800.000,00 zł. Dodała, że oprócz inwestycji trzeba było wygospodarować pieniądze na bieżące 

remonty dróg w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy. P. Skarbnik przypomniała, że na 

realizację bieżących dróg w 2024 r. mamy kwotę 10.616.000,00 zł.  

P. Lech Brzozowski zapytał czy na te wszystkie drogi w kwocie 54.000.000,00 zł mamy 

dofinansowanie.  

Starosta P. Marcin Paliński odpowiedział, że nie ma żadnego zadania, na które nie byłoby 

już dofinansowania. Na te zadania, które są w budżecie Powiat już otrzymał dofinansowania.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Nidzicy P. Andrzej Bróździński zapytał czy wszystkie 

inwestycje będą zrealizowane w czasie. 

Starosta P. Marcin Paliński odpowiedział, że na pewno rozbudowa nie będzie zakończona. 

P. Lech Brzozowski zapytał czy jest zasadne zwiększanie kwoty w budżecie na promocję w 

Powiecie Nidzickim o kwotę 20.000,00 zł, jeśli wysokość środków była wystarczająca w 2023 

roku. 

Starosta P. Marcin Paliński  potwierdził, że tak jest. P. Starosta poprosił, aby tą kwotę na 

promocję zwiększyć ponieważ  w przyszłym roku jest 25 lecie utworzenia Powiatu.  
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Ad. II. 1 
 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa procesowego dla radcy prawnego Pawła Markiewicza. Udzielone 

pełnomocnictwo upoważnia ww. radcę prawnego do reprezentowania Powiatu Nidzickiego w 

sprawie przeciwko Orange Polska S.A. z siedzibą w Warszawie toczącej się obecnie przed Sądem 

Okręgowym w Warszawie. P. Sekretarz wyjaśniła, że w związku z rozbudową ul. Kościuszki w 

Nidzicy musieliśmy przekładać kable telekomunikacyjne, zatem wystąpiliśmy o odszkodowanie z 

tego tytułu. Wcześniej tą sprawę prowadził P. Edward Ośko, ale zrezygnował już ze świadczenia 

usług prawnych, dlatego też należy upoważnić do działania w imieniu Powiatu Nidzickiego radcę 

prawnego Pana Pawła Markiewicza.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 
procesowego dla radcy prawnego Pawła Markiewicza, liczbą głosów: 4 - „za”,  
0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. II. 2 
 

Następnie, Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawy związane z 

funkcjonowaniem Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Pierwsza ze spraw dotyczyła 

funkcjonowania ZOZ i pytań, które Radny Pan Jacek Jankowski zgłosił w swojej interpelacji. P. 

Sekretarz poinformowała, że na część pytań P. Dyrektor udzieliła odpowiedzi. P. Sekretarz 

przedstawiła również odpowiedź, która została skierowana do Pana Radnego Jacka Jankowskiego 

odnośnie Jego pytań do sprawozdania Starosty z międzysesyjnej działalności Zarządu. Pytania 

dotyczyły prośby jaką Powiat skierował odnośnie uruchomienia 2 oddziałów w szpitalu, pisma 

pielęgniarek ZOL (uzyskano informacje od P. Dyrektor że obecnie nikt nie zgłasza żadnych uwag 

do pracy). Kolejne pytanie dotyczyło kontroli z NFZ, która była prowadzona  na przełomie 

kwietnia i sierpnia i dotyczyła sprawdzenia poprawności świadczenia usług. i zatrudniania 

personelu medycznego. Ponadto, P. Sekretarz przekazała, iż P. Dyrektor ZOZ, w związku z 

uwagami dzierżawców, które były zgłaszane odnośnie stanu technicznego Przychodni Zdrowia 

m.in. firmy MEDYK odpowiedziała, że nie ma środków i będziemy z pracami czekali na środki 

zewnętrzne. Przy sprawozdaniu, które P. Dyrektor nam złożyła w związku z zaleceniami Komisji 

Rewizyjnej poinformowała nas, że planuje prace remontowe korytarzy. W związku z tym, 

wystąpiliśmy do P. Dyrektor, aby malowanie korytarzy w tym roku było zrobione. Jednocześnie 

zasugerowaliśmy Jej, żeby rozważyła wykonanie części prac remontowych w trybie art. 693 kc., 

które umożliwi wykonywanie prac remontowych przez dzierżawców, a potem rozliczenie tego 

przez dzierżawców w czynszu. P. Dyrektor poinformowała nas, że rozważy taką czynność jak 

również, że rozpoczęły się prace remontowe korytarzy. Ponadto, w swoim piśmie P. Dyrektor 

ZOZ poinformowała nas, że stan zadłużenia z tytułu kredytu inwestycyjnego na dzień 8.11.2023 

stanowi kwotę 5.119.079.96 zł. Kredyt z odsetkami spłacany jest w terminie.  

P. Lech Brzozowski zapytał czy P. Dyrektor będąc na wypowiedzeniu pracuje normalnie 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że tak. 

Zarząd postanowił, aby skierować do P. Dyrektor pismo, będące odpowiedzią na złożone 

wypowiedzenie o rezygnacji z pracy i pełnienia funkcji Dyrektora, w  którym to zostanie zawarta 

informacja dla P. Dyrektor, że Jej rezygnacja została przedstawiona na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu i w związku z tym, P. Dyrektor przysługuje 3 miesięczny okres wypowiedzenia.  

Ponadto, zwróciła uwagę, iż P. Dyrektor nie udzieliła wystarczającej informacji na pytanie, 

które zostało zadane w piśmie Zarządu Powiatu z dnia 31 października 2023 r. dotyczące 

wynagrodzeń jakie P. Dyrektor osiągnęła w 2022 r. z tytułu zatrudnienia w Zespole Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy oraz umowy zlecenia na lekarskie świadczenie zdrowotne, wykazanych  

w części A pkt VIII oświadczenia majątkowego z dnia 20 kwietnie 2023 r..  Zarząd postanowił, 
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aby skierować do P. Dyrektor ZOZ ponownie pismo o udzielenie odpowiedzi na to pytanie  

tj. podanie wynagrodzenia w rozbiciu na poszczególne miesiące 2022 r. i wszystkich tytułów z 

jakich uzyskała wynagrodzenia oraz odpowiednio wysokość tych wynagrodzeń.  

Ponadto, Zarząd Powiatu w Nidzicy dyskutował na temat zmniejszenia wynagrodzenia dla 

Pani Dyrektor ZOZ w Nidzicy.  

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
 
 


